
Referat bestyrelsesmøde Mosen 28/4/20

Til stede: Kirstine, Mariette, Gunilla, Sanne, Chalotte.

Dagsorden:

Faste punkter:

Nyt fra udvalgene:

Arbejdsdagsudvalget: 
Har udarbejdet forskellige løsningsforslag mht. reparation Af vejen. En langvarig løsning på 
knapt 100.000 kr. eller en billigere løsning på knapt 10.000 kr. I første omgang vælger vi den 
billige løsning med afretning og ministabilgrus incl. formning af vejen, så vandet kan løbe 
bedre af. Det kommer til at foregå en anden dag end arbejdsdagen og udføres af fagmand.
Til GF vil vi drøfte en mere langsigtet plan for vejen.

Arbejdsdagen i den traditionelle form er aflyst, men der er stadig opgaver, som trænger til at 
blive udført. Har man lyst til at påtage sig en opgave hører bestyrelsen gerne fra jer, men 
opgaverne skal udføres en anden dag end 2. Maj så vi sikrer, at vi kan overholde 
sundhedsstyrelsens anvisninger i forhold til pandemien.

Vi følger med i SSTs anvisninger og melder en ny arbejdsdag ud, så snart retningslinjerne 
tillader det.

Flg opgaver er ’til salg’:

Fælleshusbyggeri. 10 pers
Kalkning af sten (Børge). 2 pers
Luges omkring frugttræer og dækbark omkring træer 2 pers
Skraldepladser repareres og renses 4 pers
Borde og bænke på legepladsen. Udskiftning af råddent træ. 2 pers
Rense dræn i skoven. 2 pers
Fæstning af løse bomme ved stien 1- 2 pers.
Legeredskaber males røde. 2 pers
Buskrydning omkring forening og nedgang til mosen. 2 pers
Skur-reparation. 2 pers.
Oprydning/ Losseplads. 2 pers
Fældning af syge rønnebærtræer og erstatning med frugttræer. 2 pers (Gunilla og Chalotte)

Socialudvalg: Er gået i hi i disse coronatider.

Vurderingsudvalg: Svends hus sættes til salg. Fremover bliver den faste månedlige dag for 
mulige vurderinger den første onsdag hver måned april – november.
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Havemand: Svend har tilbudt at varetage opgaven frem til GF (eller til et salg af huset). Her 
vælges en ny havemand.

Nyt fra kommunen:

Intet nyt. Vi har en aftale med kommunen om, at de henvender sig til bestyrelsen såfremt der 
er møder eller andet vi skal deltage i. I hører naturligvis om dette, hvis vi bliver inviteret til 
møder. 

Besvarelse af post fra mosebeboerne:
Alle mails er besvarede. Vi henstiller igen til, at mailkorrespondance foregår via moseposten og 
ikke kan foregå via fællesmail.

Øvrige aktuelle punkter:

Rod: 
Der ligger meget rod langs haverne for tiden. Der er forståelse for byggematerialer i 
kortere perioder, men som udgangspunkt holdes rod på egen grund. De relevante 
haver er kontaktet mhb på at få fjernet sagerne.

Hjemmeside: 
Casper vil gerne af med posten som IT/ hjemmesideansvarlig. Er der nogen, der vil 
påtage sig den opgave. (Vi har en prof. It-mand tilknyttet, så det er mest kontakten til 
ham man skal stå for, altså ikke noget kompliceret, men mere en administrativ 
opgave).

Skt. Hans: 
Vi regner med der bliver et arrangement, men vi afventer sundhedsstyrelsens 
udmeldinger ang. større forsamlinger.

Dato for næste bestyrelsesmøde: 19. Maj kl 17 (Gunilla tovholder)

På vegne af:
Chalotte Willemann Stecher
Sanne Killberg Thuen
Kirstine Krogh Sørensen
Gunilla Illemann Stecher
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